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Zápis z jednání 
+ 
 
 
  Z jednání Místní komise Jarošov 

Komise Jarošov 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 15. 11. 2023 
Mgr. Jan Zapletal - předseda A 
Jan Kedroň - místopředseda A 
Marta Vaňková A 
Milada Havlů A 
Mgr. Jana Majzlíková              A 
Helena Minaříková O 
Denisa Mišurcová, DiS. A 
Jan Vydlák A 
Bc. Vojtěch Jančík A 
Ing. Jiří Zerzáň A 
Bc. Jakub Doskočil A 

 Věra Mikulková - tajemník/tajemnice  A 
  

 
Program jednání 

1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů  
3. Různé  
4. Závěr 

 
Ad 1)  
Předseda komise Mgr. Jan Zapletal zahájil jednání komise, přivítal členy komise a hosta jednání   
pana  Mgr. Mojmíra Náplavu, Zastupitele města. 
Seznámil přítomné s programem jednání. Program jednání byl jednohlasně odsouhlasen. 
/Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0/ 

 
Ad 2) 
 
Kontrola úkolů 
SMM 
01/05/2023/MK JA 
Ze strany občanů byl vznesen požadavek na snížení průjezdnosti rychlých kol, koloběžek při sjezdu ze 
stezky pro chodce a cyklisty na asfaltový povrch u řadových domků ul. Pivovarská (před domem č. p. – 348) 
došlo zde ke střetu a ohrožení při vycházení. 
SMM_DP: Bohužel, tento podnět je  z hlediska dostupné legislativy a technických možností velmi obtížně 
realizovatelný a kontrolovatelný. Ani případná nestandardní úprava dopravního značení, ke které by bylo 
nutné získat kladné stanovisko Policie ČR nezajistí respektování případného omezení ze strany některých 
uživatelů stezky, kteří jsou patrně již dnes bezohlední vůči ostatním účastníkům silničního provozu. Je tedy 
možné a zatím i nutné vycházet z obecných pravidel silničního provozu, která platí pro všechny jeho 
účastníky. Tedy nejen pro ty, kteří se pohybují po stezce pro chodce a cyklisty a jsou povinni se chovat 
ohleduplně, přizpůsobit rychlost mimo jiné svým schopnostem a jiným okolnostem, které je možné předvídat, 
ale také pro ty, kteří na tuto stezku vstupují, například z přilehlé nemovitosti. Otázka bezpečného užívání 
zejména elektrokoloběžek, případně elektrokol patří k obecným problémům v dopravě, a proto se touto 
otázkou poměrně intenzivně zabývají tvůrci pravidel silničního provozu. Nezbývá tedy než doufat, že se tato 
otázka podaří brzy vyřešit vhodnou legislativní úpravou.     
MK bere na vědomí 
 
 
02/05/2023/MK JA 
Prověřit možnost úsekového měření na ul. Pivovarská – úsek od Pivovaru – za odbočku na sídliště Louky. 
SMM_DP: Úsekové měření je poměrně nákladný sofistikovaný systém. Jeho pořízení již město zvažovalo 
v roce 2019. Prověřovány již byly nejen technické možnosti s náklady na pořízení, ale také požadavky na 
provozování tohoto systému a řešení případné přestupkové agendy. Město nakonec instalaci tohoto 
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systému kontroly v Jarošově s ohledem na technickou a finanční náročnost nedoporučilo. V souvislosti se 
zklidněním dopravy v Jarošově bylo vyvoláno jednání za účasti PČR, aby se našlo jiné operativnější 
řešení. Výstupem tohoto jednání bylo instalování informativního měření rychlosti a častější kontroly ze 
strany PČR s represemi vůči řidičům.  
MK bere na vědomí a požaduje v této věci předběžnou tržní konzultaci umístění sofistikovaného  
Systému. 
 
 
03/05/2023/MK JA 
Občané Jarošova požadují zabezpečit pro období vánočních svátků kvalitnější a rozsáhlejší výzdobu v části 
Jarošov. 
SMM_DP: Vánoční výzdoba, stejně jako veškerá další záležitosti financované městem jsou vázány na 
rozpočtové možnosti města. V letošním roce, nejsou naplánovány žádné finanční prostředky na rozšíření a 
zkvalitnění vánoční výzdoby v části města Jarošov, ale ani v jiných částech města. Nevylučuje to však 
možnost, že rozvoj vánoční výzdoby finančně podpoří konkrétní místní komise. V tomto případě lze 
dohodnout doplnění vánoční výzdoby v konkrétní místní části, a to dle určitých představ a výše finanční 
podpory ze strany místní komise. Nedílnou součástí rozšiřování výzdoby jsou i zvyšující se náklady na 
montáž, demontáž a uskladnění. Tyto náklady by byly vyčísleny na základě objemu nových prvků výzdoby, 
a které by měly být taktéž zahrnuty do finanční podpory ze strany MK Jarošov. 
MK bere na vědomí.  
 
 
Ad 3) 
Nové - k projednání 
 
SMM 
01/06/2023/MK JA 
Záměr pronájmu části pozemku p. č. 886/9 o výměře cca 70m2 v k. ú. Jarošov  u Uherského Hradiště a 
udělení souhlasu s navrhovaným stavebním záměrem vybudování plochy pro parkování na části pozemku 
p.č. 886/9 v k. ú. Jarošov u Uherského Hradiště. 
Členové MK s předloženým záměrem pronájmu části pozemku a vybudování 3 parkovacích míst 
nesouhlasí. 
/Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti 10, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0/ 
 
Nové požadavky 
SMM 
02/06/2023/MK JA 
Vyzvat majitele k navýšení počtu nádob na tuhý odpad u č. p. 529 (nájemní dům) 
 
03/06/2023/MK JA 
Umístit na dětské hřiště Na návsi cedulku „Zákaz vodění psů“ 
 
MP 
04/06/2023/MK JA 
Parkování vozidel z č. p. 529 a č.p. 36, ul. Na Svárově na městských pozemcích  - prověřit. 
 
 
 
 
 Příští řádné jednání MK  24. 1. 2024  
 http://www.mesto-uh.cz/mistni-komise-jarosov-zapisy 
  
  Zapsala: Věra Mikulková – tajemník komise           
  Ověřil: Jan Zapletal – předseda komise  
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